
Referat Møtesekretariat: Marion

Til: Styremedlemmene (styret 2023)

Om: Referat Styremøte tirsdag 24. oktober 2023

Møtetid: Kl. 18:00-20:30 Møtested: LY14

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes
de faste representantene.

Tilstede: Jon-Emil Steine, Embla Vegard Aurmo, Marion Elvrum, Stian Norrud Busch, Lars Magnus Burø,
Silje Lyngby, Anna Eick Heide, Eline Grindberg, Ingrid Landsverk, Malin Helgestad

Ikke tilstede: Fredrik Mathisen Håstein, Anne Jamgrav Lauve

SAKSLISTE
171/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved forrige styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra styremøtet før forrige styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

172/23 Leder



Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Vedtekter v/Jon-Emil

- Styret gjennomgår vedtektesendringsforslagene

Redaksjonelle endringer v/Stian

- Styret gjennomgår redaksjonelle endringer i vedtektene

- Vi skriver alltid komité med é.

Budsjett v/Jon-Emil

- Styret gjennomgår budsjett for 2024.

Fadderutvalget v/Jon-Emil

- Fadderutvalget har allmøte 06.11 kl 17:15-19:00.

- Styret diskuterer allmøte til fadderutvalg

Julemarked v/Jon-Emil

- Campusvertene arrangerer julemarked 07.12, og det er ønskelig at linjeforeningene deltar.

Mer info sendes på Slack.

- Lars Magnus hører med Koskom om de har tid. Tar opp tråden ved en senere anledning.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Økonomi

- Allmøter!

173/23 Nestleder

Promo før allmøte

- Viktig at alle husker å legge inn i dokumentet delt på Slack. Dette gjør det enklere mtp.

Promo før allmøtet !



Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Allmøte <3

174/23 Økonomiansvarlig

Sponsorpenger v/Jon-Emil

- Styret gjennomgår om sponsorpengene er brukt.

Oppdatering av tiden fremover v/Ingrid

- Sending av purremail…

175/23 Arrangementsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

Oktoberfest

- Var et lite arrangement, men de som møtte opp rapporterte om en vellykket kveld!

Halloween

- Stand 24.10 var vellykket. Siste billetter deles ut og vi ser fram mot arrangementet.

Evt status åre

- Har stagnert på 173 påmeldte, selv om vi har 242 plasser. Avbestiller eventuelle plasser

som ikke blir brukt.

- Angående buss: Har avbestilt opprinnelig tilbud, da vi har slått oss sammen med PSI for

buss.

176/23 Sosialansvarlig

Tidligere arrangementer

- Gjennomførte arrangement siden forrige møte har vært en suksess.

Fremtidige arrangementer



- Alle arrangementene ligger inne i aktivitetskalenderen. Framover blir det juleverksted,

Erudiopils og julekos på Mormors.

Hyttetur

- Hytta er booket. Den ligger en drøy time fra Trondheim, så vi må leie bil, men dette skal

gå fint.

- Kjører i puljer på fredag for å få med alle siden folk har varierende timeplan.

Middag?

- Tar opp diskusjonen om felles middag for styret på Slack.

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Keep it up

177/23 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Skrivestue 24.10, vært minst 25 stk innom. Bra kok.

- 15.11 blir det quiz, i tillegg blir det julequiz og eksamensskrivestue.

178/23 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Eline

- Sjekk om alt er oppdatert på kalenderen slik at det kan publiseres på nettsida for

november.

- Alle legger til Knølle som medarrangør på FB arrangementer

179/23 Grafisk

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Komitégensere bestilt og forventes levert 07.11.

- Fint om man sender ei melding på Slack når man har lagt inn noe på flytskjemaet.



180/23 Aktivitetsansvarlig

Seriespill

- Sparer punktet til neste møte

Utstyr

- Tas direkte med økonomi.

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Kamp på lørdag 28.10 (Gutta møter SALT)

181/23 Faddersjefer

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Ingenting å ta opp

- Eventeuelle spørsmål tas på Slack.

182/23 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Ikke tilstede.

183/23 Eventuelt

Veldedighet v/Jon-Emil

- Fikk inn ca. 200 kr på vaffelsalg på verdensdagen for psykisk helse. Bestemmer at vi gir

dem til Mental Helse Norge. .

Komité v/Jon-Emil

- Flyttes til neste møte

Eventuelt v/alle

- Medlemmene som søkte seg inn i redaksjonen er blitt inkorporert i andre komitéer.



- Grasrotandelen; Vi prøver å finne ut mer om hvordan man kan melde seg opp til dette. En

liten andel av det man spiller for går til lag/forening.

- Eventuelt saker må ikke legges inn i innkalling underveis i møtet, men tas opp direkte da

Møteplan v/alle

- Neste møte blir 7.11 kl 18:00, deretter blir neste allmøtet 16.11 kl 17:00.

- Setter opp et siste møte før eksamensperioden starter 21.11 kl 18:00, hvor vi inviterer det

nye styret hvis de har tid.

- Deretter setter vi en tentativ dato 09.01, som blir obligatorisk for nytt styre i tillegg.

Møteevaluering v/alle

- Overtid… Ting tar tid dessverre

- Etter budsjett så har vi vært ekstremt effektive.

- Gjennomgått mye viktig, så “greit” at det tok tid. Føler ikke at man har kasta bort tid.

- Bra at leder husker møteevaluering!

Møte hevet: 21:24


